

Bomba ambil masa 11 jam mengeluarkan mayat tertimbus

Oleh MALINDA ABDUL MALIK

KUALA LUMPUR – Jabatan Bomba dan Penyelamat Wilayah Persekutuan mengambil masa lebih 11 jam untuk mengeluarkan mayat seorang pekerja buruh binaan yang terperangkap dalam runtuh lantai Pencawang Masuk Utama (PMU) milik Tenaga Nasional Berhad (TNB) yang masih dalam pembinaan di Jalan Cochrane di sini semalam.

Operasi mengeluarkan mayat lelaki Bangladesh itu dilakukan anggota bomba dengan bantuan beberapa agensi penyelamat lain bermula pukul 6 petang kelmarin sehingga pukul 5.23 pagi semalam.

Kejadian runtuh itu berlaku pada pukul 5.30 petang dan semasa itu Akhter Hosin, 20, sedang



ANGGOTA bomba mengusung mayat Akhter yang berjaya dikeluarkan selepas tertimbus dalam runtuh bangunan Pencawang Masuk Utama TNB di Jalan Cochrane semalam.

melakukan kerja-kerja meratakan konkrit lantai di tingkat tiga sebelum lantai itu runtuh menyebabkan mangsa jatuh ke tingkat satu.

Ketua Balai Bomba dan Penyelamat Pudu, Armdan Mahad berkata, pihaknya

menerima panggilan kecemasan pada pukul 5.36 petang sebelum menghantar pasukan penyelamat ke lokasi kejadian.

Menurut beliau, pihak bomba mengalami kesukaran untuk mengeluarkan mangsa beriku-



BANGUNAN empat tingkat Pencawang Masuk Utama TNB di Jalan Cochrane yang runtuh dan mengorbankan seorang pekerjanya.

tan terdapat banyak sisa runtuh termasuk besi cerucuk yang menimbusi badan mangsa.

Oleh itu, jelas beliau, pihak bomba dan penyelamat lain terpaksa mencari mangsa dengan cara manual bagi mengelakkan ke-

cederaan kepada mangsa selain mendapati struktur lantai bangunan itu tidak stabil.

“Struktur lantai yang tidak stabil dan sisa runtuh yang banyak menghempap mangsa menyukarkan kami

mengeluarkan mangsa.

“Runtuh hanya membabitkan 20 peratus daripada struktur bangunan empat tingkat itu,” katanya ketika ditemui di lokasi kejadian di sini semalam.

Menurutnya lagi, operasi mencari tamat sepenuhnya pada pukul 5.30 pagi dan mangsa yang ditemui sudah tidak bernyawa diserahkan kepada pihak polis untuk tindakan lanjut.

Sementara itu, TNB dalam satu kenyataan berkata, kejadian berlaku ketika kontraktor sedang melakukan kerja-kerja menuang konkrit di tingkat tiga sebelum perancah tapak lantai dipercai runtuh.

“Tahap kerosakan akibat runtuh dan punca berlakunya runtuh masih dalam siasatan,” ujarnya.